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Skrivelse till kommunstyrelsen   

 

Vi har i media kunnat läsa en rad artiklar som avslöjat ett antal missförhållanden 

inom nämnden för arbete och välfärd. Vi socialdemokrater har även fått information 

om oro bland medarbetare på förvaltningen och fått ta del av historier från 

medarbetare som valt att lämna arbetsplatsen på grund av dålig arbetsmiljö. Det är 

en oroväckande utveckling, och vi som arbetsgivare måste ta vårt ansvar. Finns det 

fler förvaltningar som har liknande problem? Känner våra medarbetare att de kan 

informera kommunledningen om missförhållanden och problem på arbetsplatserna 

konsekvenslöst? Växjö kommun har idag en visselblåsarfunktion, men vi 

socialdemokrater upplever att den inte fungerar som den ska. Med anledning av 

detta vill vi att visselblåsarfunktionen ska stärkas.   

 

   

 

-                         Att kommunstyrelsen initierar arbetet mot en stärkt 

visselblåsarfunktion. 

 

Malin Lauber (S) 

Tomas Thornell (S)  


